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Raadsvergadering REC 3 juli 2019       - Welmoed Konst 

NIEUWSBRIEF - juli 2019 
 

Onderzoeksrapport 
Op 3 juli jl. bespraken we het 
onderzoeksrapport van Ecorys 
over de juridische, financiële, 
economische en organisatori-
sche gevolgen van het sluiten 
van de REC. Dit onderzoek is 
uitgevoerd naar aanleiding van 
een motie die unaniem door de 
raad aangenomen is. Onze frac-
tie hoopte dat er door dit onder-
zoek meer duidelijkheid zou ko-
men in de discussie over de 
REC.  

Meningen REC blijven ver-
deeld 
Het was, met anderhalf uur, een 
relatief korte raadvergadering. 
Er waren geen moties ingediend. 
In de raadsvergadering kwamen 

bijna alle partijen aan het 
woord. Daar werd duidelijk dat 
over de REC nog altijd de me-
ningen uit elkaar liggen. Wad’n 
Partij en GroenLinks lieten we-
ten dit rapport te willen aan-
grijpen voor verder onderzoek. 
Harlinger Belang voelde zich in 
het pak genaaid en D66 bena-
drukte dat het omgevingsma-
nagement beneden peil is. Het 
CDA benadrukte dat wij als 
raad de sleutel niet in handen 
hebben maar wel een advise-
rende rol hebben. De PvdA-
fractie sluit zich bij dat laatste 
aan.  

Adviserende rol raad 
In het onderzoek werd duide-
lijk dat wij als gemeentebe-

stuur een adviserende rol hebben 
en een daadwerkelijk besluit over 
het sluiten van de REC niet kun-
nen nemen. Anders beweren is 
niets anders dan kiezersbedrog. 
Moeten we dan op onze handen 
zitten? Juist niet. Wij zijn volks-
vertegenwoordigers en wij blijven 
het volk dan ook vertegenwoordi-
gen. De gemeenteraad  van Har-
lingen heeft een adviserende rol 
en die heeft de fractie van de 
PvdA ook altijd benut. Dus ook in 
de toekomst blijven wij vragen 
stellen over die dingen waar Har-
lingers last van hebben: storin-
gen, hoge uitstoot van bijvoor-
beeld zoutzuur en de communica-
tie met omwonenden. Dat is ons 
inziens onze verantwoordelijkheid 
als volksvertegenwoordigers in de 
gemeenteraad.  

Twee van onze leden hebben 
zich al lange tijd ingezet voor de 
PvdA. Mevrouw Haarsma hebben 
wij kunnen feliciteren met haar 
50 jaar lidmaatschap. De heer 
Stam heeft met terugwerkende 
kracht zijn 25 jarig lidmaat-
schapsspeld ontvangen. Daar 
hoort nog wel een uitleg bij, 
want hij is al 42 jaar lid. Hier 
hebben wij het hoofdbureau van 
op de hoogte gebracht.  

Jubilarissen PvdA         - Willem de Graaf 
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Raadsvergadering 10 juli 2019      - Hein Kuiken 

Een kleine terugblik van de PvdA
-Harlingen: 
 
Begroting Empatec 2020 
Empatec is het sociale werkbe-
drijf van de gemeenten Súdwest
-Fryslân, De Fryske Marren, 
Waadhoeke, Vlieland, Terschel-
ling en ook Harlingen. Door be-
zuinigingen vanuit het Rijk zul-
len de aangesloten gemeenten 
hun subsidie moeten verhogen 
om de financiële positie van Em-
patec gezond te houden. Empa-
tec gaat haar kennis, kunde en 
infrastructuur de komende jaren 
gebruiken om, naast haar kern-
taak, meer mensen te helpen bij 
het re-integreren op de arbeids-
markt. De PvdA-fractie vindt het 
belangrijk dat Empatec goed in-
vulling kan blijven geven aan 
haar kerntaak: waardig werk 
bieden in de sociale werkvoor-
ziening. Daarnaast steunen wij 
de koers die moet leiden tot de 
transformatie van Empatec naar 
een werk-en leerbedrijf. De raad 
ging akkoord met de begroting 
waarin bovenstaande uitgangs-
punten in verankerd zijn. 
 
De Dienst  
De gemeenten Vlieland, Ter-
schelling, Waadhoeke en Harlin-

gen hebben gezamenlijk een  
sociale dienst die allerlei taken 
op het gebied van uitkeringen, 
Wet maatschappelijke onder-
steuning (Wmo) en jeugdzorg 
uitvoert. Het bestuur van de 
Dienst bestaat uit wethouders 
van de deelnemende gemeen-
ten en neemt de belangrijkste 
beslissingen in het sociaal do-
mein. De impact van deze be-
slissingen is de laatste jaren 
alleen maar groter geworden; 
immers de gemeenten hebben 
veel taken in het sociaal domein 
bij gekregen. De afzonderlijke 
gemeenten vinden dat de be-
sluitvorming in het sociaal do-
mein weer moet plaatsvinden 
bij de gemeenten: in de colle-
ges en raden. Ook de PvdA-
Harlingen vindt dit belangrijk. 
Besluiten die veelal rechtstreeks 
gevolgen hebben voor onze 
meest kwetsbare inwoners 
moeten worden genomen door 
de democratisch gekozen. Het 
raadsvoorstel dat werd behan-
deld stuurde aan op een nieuwe 
samenwerkingsvorm 
(bedrijfsuitvoeringsorganisatie) 
tussen de vier deelnemende 
gemeenten. De raad steunde 
unaniem de door wethouder 
Kuiken uitgezette koers. 

Beste Rooie Ouwe Seunen,  
 
Het is weer zomer en onze raad-
sleden en wethouder hebben de 
politieke deur voor een aantal 
weken achter zich gesloten. Zij 
gaan van een welverdiende va-
kantie genieten. De realiteit is 
echter dat dit niet voor iedereen 
is weggelegd, omdat hen de 
middelen ontbreken om op va-
kantie te gaan. Dat doet mij be-
seffen dat wij als PvdA nog veel 
werk hebben te verzetten om 
voor deze mensen ook een rede-
lijk bestaan te kunnen garande-
ren. Wij zijn dat als een welva-
rend land verplicht. 

Huisvesting gemeentehuis 
Het college van B&W heeft de 
voor-en nadelen van een aantal 
locaties op een rijtje gezet voor 
een nieuw gemeentehuis. Het 
voorstel is om een nieuw ge-
bouw te plaatsen op de plek van 
de Aldi en/of de plek van de ge-
meentewerf aan de Westerzee-
dijk. Het Vierkant en het monu-
mentale stadhuis zouden hun 
huidige functie behouden en het 
gemeenteloket zou aan de voor-
straatzijde van het stadhuis ge-
situeerd kunnen worden. Verder 
deed het college een voorstel 
over gezamenlijke huisvesting 
met een hotel. Met name deze 
laatste suggestie deed veel stof 
opwaaien. 
 
Een amendement vanuit PvdA 
en CDA kreeg unaniem steun 
van de raad. Dit (gewijzigd be-
sluit) dwingt het college om nog 
eens goed te kijken naar alle 
mogelijke locaties, en de voor- 
en nadelen van die locaties, zo-
dat er na de zomer een afgewo-
gen besluit kan worden geno-
men. De samenwerking met een 
externe partij moet breder ge-
trokken worden dan alleen een 
hotel en inwoners moeten be-
trokken worden bij de plannen.  

van de gemeentes liggen. In de 
gemeente Harlingen kunnen wij 
ervoor zorgen dat wij de uiter-
ste grenzen van het sociale do-
mein opzoeken om voor deze 
groep te zorgen. Wij zullen ons 
best hiervoor doen. 
In september komen wij weer 
teug met een nieuwsbrief. Onze 
raadsleden en de wethouder zijn 
dan weer volop aan de slag om 
zich in te zetten voor Harlingen. 
Voor nu rest mij nog jullie alle-
maal een fijne vakantie toe te 
wensen, geniet ervan! 
 
Namens het bestuur, 
 

Afdelingsvoorzitter aan het woord      - Willem de Graaf 

Het zou niet zo moeten zijn dat 
iemand met een minimum loon 
het hoofd alleen boven water 
kan houden met behulp van 
toeslagen en andere hulp. Om 
een redelijk bestaan te leiden is 
tegenwoordig minimaal het in-
komen van twee werkende mi-
nimumloners nodig. Wij als 
PvdA’ers zullen ons daarom in 
moeten zetten voor een beter 
minimum loon! 
Het gaat goed in Nederland en 
daarom moeten een aantal be-
zuinigingen worden terugge-
draaid die in het sociale do-
mein, in mijn ogen, zijn doorge-
schoten en nu op het bordje 

BELANGRIJKE DATA  
2 september 2019   - Fractievergadering, Het Vierkant 
11 september 2019   - Raadscommissie, Stadhuis 
25 september 2019   - Raadsvergadering, Stadhuis 
7 oktober 2019   - Fractievergadering, Het Vierkant 
16 oktober 2019   - Raadsommissie, Stadhuis 
 
Agenda      - Zie: https://www.harlingen.nl/bestuur  
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